



2021ko azaroak 16

Podemos Ahal Dugu-n Berreskuratuz - Recuperando Plataformari eman nahi diogu ongietorria, eta bere lana babesteaz gain, bat egin nahi dugu Elizak inmatrikulatutako ondasunak berreskuratzeko egin duen manifestuarekin.

Eliza Katolikoa hirurogeita hamabost urtez jabetzen ari da bereak ez diren ondasunez.

Eta denbora horretan harrapaketa handia egiteko aukera ematen du. Tamaina handiko espolazio baten aurrean gaude, lehendabizi diktadura batek ahalbidetu duelako eta, geroago, demokratikoa eta Konstituzioaren arabera akonfesionala den herrialde baten babesak duelako.

Apezpikuei fede-emaile publikoen izaera ematea, nahi adina ondasun bere egin ditzaten, hori diktadura faxista batean gertatzen da, eta a ez demokrazia aurreratu batean.

Herritarrek ezin dutenean kontatu Estatuaren baliabideekin eta bere babesak erabili herritarren interes orokorraren aurka zuzenean jotzen duen pribilegio ez-legitimo bat amaiera emateko, erantzuna mugimendu sozialetatik, elkarteeetatik eta plataformetatik etorriko da. Jendearen aldetik.

Eskerrak eman nahi dizkiogu Berreskuratuz - Recuperando Plataformari Euskadin ere borroka horretan egoteagatik, guztiona dena berreskuratzea ahalbidetzeko eta demokraziaren aurkako salbuespen erregimen horri amaiera emateko.



16 de noviembre de 2021

En Podemos Ahal Dugu queremos dar la bienvenida a Euskadi a la Plataforma Berrezkuratuz - Recuperando y mostrar nuestro apoyo a su labor y nuestra adhesión al manifiesto por la recuperación de los bienes inmatriculados por la Iglesia.

La Iglesia Católica lleva apropiándose de lo que no es suyo setenta y cinco años. Y tres cuartos de siglo dan para mucho saqueo. Nos encontramos ante un expolio de enormes proporciones auspiciado primero por una dictadura y posteriormente refrendado y protegido por un país democrático y constitucionalmente aconfesional.

Otorgar a obispos la condición de fedatarios públicos para que puedan hacer suyos tantos bienes como tengan a placer señalar, sí es propio de una dictadura fascista, pero no de una democracia avanzada.

Cuando la ciudadanía no puede contar con los resortes y la protección del Estado para poner fin a un privilegio ilegítimo que atenta directamente contra el interés general, la respuesta solo puede venir de los movimientos sociales, de las asociaciones, las plataformas. De la gente.

Queremos agradecer a la Plataforma Berrezkuratuz - Recuperando que esté presente también en Euskadi en la lucha por permitirnos recuperar lo que es de todas y tratar de poner fin a este auténtico régimen de excepción antidemocrático.